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معاون وزیر راه و شهرسازی خبرداد؛ 

اعطای وام ۵۰ میلیون تومانی به سازنده ها در بافت  فرسوده

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

2

آخرین وضعیت بزرگراه شمالی بررسی شد؛

سرپرست شهرداری کرج:  از برنامه تعیین شده عقب هستیم

روحانی در دیدار با ورزشکاران:

واقعاً چه اشکالی دارد که 
تلویزیون هم مسابقات 
زنان و دختران ما را 
پخش کند؟
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دلیل بدهی بانکی نباید 

تعطیل شوند

2



2
شماره 51 - چهار شنبه 2  خرداد 1397

خبر

اینکه  به  اشاره  با  روحانی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
ورزشکاران باید امید و نشاط را از خود و باورشان شروع 
کنند، به آیاتی از قرآن مجید مبنی بر توصیه بر باور و 
عمل شایسته اشاره کرد و گفت: هرجا و در هر رشته ای 
باور و عمل  انسان دارای  به هدف،  برای رسیدن  اگر 

شایسته باشد، مطمئناً به هدف خود خواهد رسید.
رئیس جمهور تصریح کرد: درست است که قرار گرفتن 
ورزشکاران در سکوهای قهرمانی حاصل تلاش های آنها 
و مربیانشان است، اما بالاتر از این ها، باور ورزشکار به 

پیروزی و قهرمانی است.
رئیس جمهور با اشاره به حضور تیم ملی فوتبال ایران 
در رقابت های جام جهانی و هم گروهی آنها با تیم های 
قدرتمند فوتبال، گفت: اینکه در جام جهانی روبروی چه 
تیمی بازی می کنیم، مهم نیست بلکه ما باید باور داشته 
باشیم که قادر به پیروزی هستیم تا بتوانیم موفق شویم. 

اساس کار، ایمان به معنای باور به توانستن است.

روحانی خاطر نشان کرد: اگر در این اردو درست تمرین 
کنیم به روی سکو خواهیم رفت و پیروزی ما در صبح 
روز عید فطر، در نماز عید است که از خداوند غفران 
گناهان و رحمت را برای زندگی دنیا و آخرت جایزه 

می گیریم.
در  کشور  بانوان  حضور  از  خوشحالی  ابراز  با  وی 
صحنه های ورزشی، افزود: البته نمی دانم چرا بعضی ها 
از این زاویه به قضیه نگاه می کنند که زن ها هر چه در 
جامعه، خیابان، دانشگاه، عرصه معلمی، بیمارستان ها و 
در ورزش کمتر حضور داشته باشند، ایمان مردم بهتر و 

بیشتر حفظ می شود.
بدون  ما  افتخارات  اظهار داشت: همه  رئیس جمهور 
استثناء مرهون تلاش های بی وقفه مادرانی است که ما 
را تربیت و کمک کردند تا مسیر درست را در زندگی 

انتخاب کنیم.
دنیا  به  را  اسلام  بخواهیم  اگر  کرد:  تصریح  روحانی 

معرفی کنیم، بهتر این است که بگوییم دختران ما اجازه 
حضور در رقابت های ورزشی را ندارند یا بهتر این است 
که بگوییم، زنان و دختران ما با رعایت همه احکام و 
اصول دینی در رشته های مختلف ورزشی حضور یافته 
و موفقیت به دست می آورند. اگر به دنیا نشان دهیم که 
دختران ما با حجاب و عفاف کامل در میدان های ورزشی 

حضور می یابند، این تبلیغ اسلام است یا ضدتبلیغ؟
رئیس جمهور گفت: تبلیغ اسلام این است که به دنیا 
نشان دهیم اسلام مانع نقش آفرینی اجتماعی برای زنان 
نیست. اسلام به هیچ وجه نگفته است که زن خانه نشین 
انسان هایی  عنوان  به  نیز  زنان  که  گفته  بلکه  شود، 
شرافتمند با عفاف و حجاب در همه عرصه های اجتماعی 

حضور داشته باشند.
روحانی با طرح این سوال که آیا ممانعت از حضور زنان 
در میادین ورزشی به عنوان تماشاگر تبلیغ به نفع اسلام 
فوتبال  ورزشگاه های  در  می گویند  کرد:  اضافه  است، 

که  نیست  صحیح  و  می شود  زده  زشتی  حرف های 
زنان در آنجا حضور داشته باشند. آیا اگر مردهای ما در 
ورزشگاه ها چیزی بگویند که زیبا نباشد، باید زنان تاوان 

آن را پرداخت کنند؟
روحانی با اشاره به حضور همراه با حجاب و عفاف بانوان 
ایرانی در میادین ورزشی، تصریح کرد: واقعاً چه اشکالی 
دارد که تلویزیون هم مسابقات زنان و دختران ما را 
پخش کند، بویژه زمانی که در برابر تیم های نامدار دنیا 
شجاعانه مسابقه می دهند و پیروزی های بزرگ کسب 

می کنند.
روحانی گفت: ملت ایران از تهدیدات توخالی نمی هراسد 
این  بولتون و همه  ترامپ، پمپئو،  از  بزرگتر  و بسیار 
کسانی است که امروز به عنوان افراطیون در واشنگتن 
جمع شده اند. ملت ایران در همه صحنه های تاریخ، پیروز 
و افتخارآفرین بوده و از اینجا می گویم که آقای ترامپ 

این ملت در برابر شما پیروز و موفق خواهد بود.

روحانی در دیدار با ورزشکاران:

واقعاً چه اشکالی دارد که تلویزیون هم مسابقات زنان و دختران ما را پخش کند؟

به  اشاره  با  عشایری  هوشنگ 
مصوبه 23 ماده ای دولت در مورد 
مصوبه  گفت:  شهری  بازآفرینی 
خصوص  در  دولت  ماده ای   23
بازآفرینی شهری به پیشنهاد وزارت 
راه و شهرسازی و شخص آخوندی 
از ماه های گذشته و براساس دستور 
رئیس جمهور تدوین و سرانجام در 
هیأت دولت عین همین پیشنهاد 

به تصویب دولت رسید.
وی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
برای  تمام جلسات  اینکه  بیان  با 
حضور  با  پیشنهاد  این  تصویب 
نهاوندیان و حضور حداکثر اعضای 
بازآفرینی  ملی  ستاد  در  اثرگذار 
این  در  گفت:  است،  بوده  شهری 
جلسات اعضایی از بانک مرکزی، 
سازمان  بودجه،  و  برنامه  سازمان 
شهرداری  املاک،  و  اسناد  ثبت 
تهران، وزارت کشور و وزارت نیرو 
حضور داشته اند، بنابراین می توان 
با قاطعیت گفت که یک همگرایی 
خوبی در این کارگروه شکل گرفت 
و پیشنهاد وزارت راه و شهرسازی 
و شرکت بازآفرینی شهری ایران به 
تصویب کارگروه رسیده و سپس 

هیأت دولت آن را تصویب کرد.
عشایری خاطرنشان کرد: در این 

برنامه بخش خصوصی و یا همان 
توسعه گران  توسط  سازنده ها 
و  دولت  و  شد  خواهند  هدایت 
شهرداری نیز برای خدمات روبنایی 
ورود  برنامه  این  در  زیربنایی  و 

خواهند کرد.
بازآفرینی  شرکت  عامل  مدیر 
این  براساس  افزود:  ایران  شهری 
مصوبه قرار شد هزار و 500 میلیارد 
بودجه  محل  از  سال  در  تومان 
عمومی دولت برای تأمین خدمات 
زیربنایی در  و  روبنایی  و  عمومی 

اختیار این برنامه قرار گیرد.
به گفته وی در این مصوبه آمده 
 30 شهرداری ها  اگر  که  است 
معابر  در  را  تملک  هزینه  درصد 
هزینه کنند، دولت برای 70 درصد 
پس  کرد،  خواهد  ورود  باقیمانده 
این ابزارها، ابزارهای تشویقی علاوه 
بر سازنده ها برای شهرداری ها نیز 

دیده شده است.
نشان  برای  کرد:  تأکید  عشایری 
دادن حسن نیت دولت در برنامه 
بازآفرینی شهری تکلیف شده است 
که تمام دستگاه های دولتی اراضی 
خود را در اختیار این برنامه قرار 
دهند، بنابراین مکاتبه ای که معاون 
اول رئیس جمهور با وزرا انجام داد 

مقرر شد، این برنامه از تهران شروع 
کشور  سراسر  به  سپس  و  شود 

تسری پیدا کند.
عشایری ادامه داد: در مدل تشویقی 
برای بخش تقاضا برای حضور در 
ناکارآمد  و  فرسوده  بافت های 
در  تسهیلات  سود  نرخ  شهری 
از  یکم  مسکن  پس انداز  صندوق 
8 درصد به 6 درصد کاهش یافت، 
بنابراین برای تقویت عرضه مسکن 
محل  از  شد،  مقرر  انبوه سازان  و 
وجود اداره شده ناشی از تبصره 18 
قانون بودجه 97 و صندوق توسعه 
ملی وجوهی در اختیار سازنده ها 

قرار گیرد.
عشایری ادامه داد: برای سازنده ها 
مقرر  مسکونی  واحد  هر  برای  و 
شد 50 میلیون تومان در اختیار 
سازنده ها قرار گیرد و آنها به عنوان 
2 سال دوره مشارکت مدنی و هر 
می شود،  ساخته  که  واحدی 
اراضی  چه  و  دولت  اراضی  چه 
مردم با نرخ سود 9 تا 11 درصد 

بازپرداخت را انجام دهد.
وی با بیان اینکه سازنده ها در این 
روش چه در اراضی دولتی و چه 
واحدهای  باید  مردم  اراضی  در 
مسکونی را ظرف 2 سال تحویل 

روش  کرد:  خاطرنشان  دهند، 
دیگری تشویقی که در این مصوبه 
دیده  تخفیف های  است،  آمده 
نظام  انشعابات،  بخش  در  شده 
مهندسی، مالیات و بیمه بود که 
با این حساب 20 تا 25 درصد در 
خواهد  کاهش  شده  تمام  هزینه 

یافت.
در  کرد:  خاطرنشان  عشایری 
ابزارهای  که  جدید  مصوبه  این 
برای تمامی مناطق  تشویقی که 
محروم از قبیل تخفیفات بیمه و 
معافیت های مالیاتی دیده می شود، 
مشمول بافت های ناکارآمد شهری 

هم خواهد شد.
با  دولت  اینکه  بیان  با  وی 

توسعه گران به هیچ وجه قرارداد 
نخواهد بست، بلکه با دادن اراضی 
دولتی قصد تحریک ورود به این 
برنامه مهم بازآفرینی شهری دارد، 
گفت: توسعه گران با مردم قرارداد 
خواهند بست و این قراردادها تابع 
مشارکت  و  پیش فروش  قانون 

سازنده ها می شود.
وام  اعطای  اینکه  بیان  با  وی 
توسط  سازنده ها  به  ساخت 
سوی  از  هنوز  عامل  بانک های 
بانک مرکزی مشخص نشده است، 
گفت: نکته مثبت این برنامه این 
و  ساخت  وارد  دولت  که  است 
ساز نمی شود و تنها تسهیل گری 

خواهد کرد.

به گزارش دنیای هوادار، وزارت خزانه داری آمریکا نام 
این 5 نفر را به شرح زیر اعلام کرد: مهدی آذرپیشه، 
باقری کاظم آباد، جواد  آقاجعفری، محمود  محمد 
بردبار شیر امین و سید محمدعلی حدادنژاد تهرانی.

بر اساس ادعای وزارت خزانه داری آمریکا، این افراد 
انقلاب اسلامی  با سپاه پاسداران  ارتباط  به  متهم 

هستند.
هفه گذشته نیز وزارت خزانه داری آمریکا در اقدامی 

خصمانه، 6 نفر از اشخاص حقوقی شامل ولی الله 
سیف رئیس کل بانک مرکزی ایران به اتهام ارتباط 
باحزب الله لبنان و نیز سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 

تحریم کرد.

آمریکا 5 ایرانی را تحریم کرد

معاون وزیر راه و شهرسازی خبرداد؛ 

اعطای وام ۵۰ میلیون تومانی به سازنده ها در بافت  فرسوده

بالغ بـر 1.۴ میلیون فقره چک در اسفند96 در کشـور 
به ارزش حدود 185 هزار میلیارد ریال، برگشت داده 
شد که نسبت به ماه قبل، از نظر تعداد 3.1 درصـد 
نشان  افزایش  درصد  مبلغ 23.7  نظر  از  و  کاهش 

می دهد.
بانک مرکزی،  به گزارش دنیای هوادار طبق اعلام 
بر  بالغ  ارزشی  به  فقره چک  میلیون  از 10  بیش 
876 هزار میلیارد ریال در اسفندماه 1396، در کل 
کشور مبادله شد که نسبت به ماه قبل از نظر تعداد و 
مبلغ به ترتیب ۴.۴ درصد و 20 درصد افزایش نشان 
می دهد. در ماه مورد گزارش در استان تهران بالغ بر 
3.7 میلیون فقره چک به ارزشی بالغ بر 560 هزار 

میلیارد ریال مبادله شد.
5۴.۴ درصد از تعداد چک های مبادله ای کل کشور 
در اسفند ماه 1396، در سه استان تهران، اصفهان 
و خراسان رضوی مبادله شده است که به ترتیب با 
36.9 درصد، 9.6 درصد و 7.9 درصد بیشترین سهم 
را در مقایسه با سایر استان ها دارا بوده اند. همچنین 
73 درصد از ارزش چک های فوق در سه استان تهران 
)63.9 درصد(، اصفهان )۴.6 درصد( و خراسان رضوی 
)۴.5 درصد( مبادله شده است که بیشترین سهم را در 

مقایسه با سایر استان ها دارا بوده اند.
در اسفند ماه 1396، درکل کشور بالغ بر 8.6 میلیون 
فقره چک به ارزشی بالغ بر 691 هزار میلیارد ریال 
وصول شد که نسبت به ماه قبل از نظر تعـداد و 
مبلغ به ترتیب 5.7 درصد و 19 درصد افزایش نشان 

 86.1 کشور  درکل  گزارش،  مورد  ماه  در  می دهد. 
درصد از کل تعـداد چک های مبادله ای و 78.9 درصد 

از کل مبلغ چک های مبادله ای وصول شد.
همچنین در اسفند ماه 1396، در استان تهران بالغ 
بر 3.2 میلیون فقره چک به ارزشی حدود ۴۴3 هزار 
میلیارد ریال وصول شد. در ماه مورد گزارش در استان 
تهران از نظر تعداد 87.1 درصد و از نظر ارزش 79 
درصد از کل مبلغ چک های مبادله ای وصول شده 
است. در ماه مذکور در بین سایر استان های کشور 
کل  به  وصولی  چک های  تعداد  نسبت  بیشترین 
چک های مبادله ای در استان، به ترتیب به استان های 
گیلان )88.8 درصد(، یـزد )88.5 درصـد( و البرز )88 
درصد( اختصاص یافته است و استان های کهگیلویه و 

بویراحمـد )77.3 درصـد(، کردستان )77.8 درصد( 
و خراسان شمالی )80.3 درصد( پایین ترین نسبت 
تعـداد چک های وصولی به کل چک های مبادله شده 

در استان را به خود اختصاص داده اند.
در ماه مورد گزارش، در بین سایر استان های کشور 
کل  به  وصولی  چک های  ارزش  نسبت  بیش ترین 
به  ترتیب  به   استان  در  مبادله ای  چک های  ارزش 
استان های البرز )86.3 درصد(، خوزستان و گیلان هر 
یک )85.7 درصد( و زنجان )83.5 درصد( اختصاص 
یافته اسـت و استان های هرمزگان )36.۴ درصد(، 
ایلام )57.3 درصد( و گلستان )71.2 درصد( کمترین 
نسبت ارزش چک های وصولی به کل ارزش چک های 

مبادله شـده در استان را به خود اختصاص داده اند.

دادستان کل کشور از عدم رفع فیلترینگ توئیتر 
خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار، حجت الاسلام والمسلمین 
انجمن  جشن  بیستمین  حاشیه  در  منتظری 
در  خبرنگاران  جمع  در  مرکز،  زندانیان  حمایت 
از  نفره ای  »لیست 100  که  این سوال  به  پاسخ 
در  ارسال شده؛  دادستانی  به  دوتابعیتی  مدیران 
صورت تایید، تصمیم دادستانی چیست؟« گفت: 

هنوز این لیست به دست ما نرسیده است.
دادستان کل کشور در پاسخ به این پرسش که 
عضو  و  مجلس  نماینده  دو  و  وزیر  شش  اخیراً 
در  محرمانه  محتوای  مصادیق  تعیین  کارگروه 
نامه ای خواستار رفع فیلتر از توئیتر شده و اعلام 

کردند آیا این درخواست مورد قبول واقع می شود، 
گفت: دیروز با دو نامه مواجه بودیم که تعدادی 
از وزاری عضو کارگروه تعیین مصادیق محتوای 
فیلتر  نامه جهت رفع  ارائه کردند. یک  مجرمانه 
از توئیتر و طرح در کارگروه بود و نامه دوم هم 
با شش امضا در رابطه با رفع فیلتر از دو سامانه 

دیگر بود.
وی افزود: این دوسامانه قبلا در کمیته مطرح و 
فیلتر شده بود اما توئیتر به موجب دستور قضایی 
در  طرح  قابلیت  جهت  همین  به  و  شده  فیلتر 
کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه را ندارد 

و در نتیجه مطرح نخواهیم کرد.
منتظری ادامه داد: مادام که شرایط توئیتر مثل 

گذشته باشد، دستور قضایی به استحکام خود باقی 
است.

وی در خصوص رفع فیلتر دو سامانه دیگر مورد 
درخواست از سوی وزرا گفت: به لحاظ اینکه قابل 
طرح است در نوبت گذاشته و بررسی می کنیم. 
کارگروه  عضو  وزرای  که  است  سال  یک  حدود 
اما  می کردیم  دعوت  جلسه  به  آمدن  برای  را 
نمی آمدند در حالی که جز وظایف قانونی شان بود. 
اکنون که درخواست خودشان مطرح است، قطعا 
آماده حضور در جلسه هستند اما ما هم موضوع را 
در نوبت می گذاریم تا به کارهای یک سال گذشته 
می پردازیم تا ان شاءالله نوبت طرح این دو موضوع 

شود.

استفاده از انرژی تجدیدپذیر کمک خواهد کرد ظرف 
12 سال آینده یک میلیون شغل جدید در آمریکای 

لاتین ایجاد شود.
به گزارش دنیای هوادار، گیلرمو مونت، کارشناس 
سازمان بین المللی کار )ILO( در بیانیه ای اظهار کرد 
حداقل یک میلیون شغل جدید در نتیجه استفاده 
انرژی در  بالاتر  بهره وری  انرژیهای تجدیدپذیر،  از 
ساختمانها و تقاضای بالاتر برای خودروهای برقی و 
همچنین تغییرات فناوری دیگر در آمریکای لاتین 

ایجاد خواهد شد.
فناوریهای  سازی  پیاده  کارشناس،  این  گفته  به 
جدید تا سال 2030 در راستای سیاستهای دولت و 
ابتکارهای خصوصی می تواند به ایجاد ۴ میلیون شغل 

غیرمستقیم کمک کند.
مونت خاطرنشان کرد پیشرفت در سیاستهای حمایت 
از محیط زیست نیز همه فعالیتهای تولیدی شامل 
انرژی تجدیدپذیر، کشاورزی، حمل و نقل، ساخت و 

ساز، معدنکاری و شیلات را پوشش خواهد داد.

در این بین، خوزه مانوئل سالازار اکسیریناش، مدیر 
چالش  گفت:  کار  بین المللی  سازمان  ای  منطقه 
دستیابی به پایداری محیط زیستی یکی از عوامل 
قدرتمند تاثیرگذار در آینده کار در منطقه آمریکای 

لاتین است.
 75 حدود  کار،  بین المللی  سازمان  گزارش  طبق 
میلیون نفر در سراسر قاره آمریکا در بخشهایی مانند 
کشاوری، گردشگری و شیلات فعالیت می کنند که 

نسبت به تغییرات جوی آسیب پذیر هستند.

طبق اعلام بانک مرکزی،

دادستان کل کشور: توئیتر رفع فیلتر نمی شود تعداد چک های بلامحل کاهش یافت

انرژی تجدیدپذیر یک میلیون شغل ایجاد می کند

میانگین مصرف بنزین در اردیبهشت 
به ۸۴ میلیون لیتر رسید

میانگین مصرف بنزین کل کشور در اردیبهشت ماه سال 97، 
معادل 8۴.7 میلیون لیتر در روز بوده است.

نشان می دهد،  نفتی  فرآورده های  ملی پخش  آمار شرکت 
میانگین مصرف بنزین کل کشور در اردیبهشت ماه سال 97، 
معادل 8۴.7 میلیون لیتر در روز بوده است، این در حالی است 
که در مدت مشابه سال گذشته 78.2 میلیون لیتر در روز 
بوده است که نشان دهنده رشد 8.2 درصدی مصرف در سال 

جاری است.
در این میان بیشترین مصرف بنزین در اردیبهشت ماه سال 
جاری مربوط به روز سیزدهم این ماه با حجم 100.1 میلیون 

لیتر در روز است.
پایان  تا  سال  ابتدای  از  کشور  کل  بنزین  مصرف  میانگین 
اردیبهشت معادل 85.9 میلیون لیتر در روز بوده است که در 
مدت مشابه سال قبل شاهد مصرف 78.5 میلیون لیتری در 
روز بودیم که نمایانگر رشد 9.۴ درصدی مصرف در سال جاری 

بوده است.

فرماندار فردیس اعلام کرد:

واحدهای تولیدی به دلیل بدهی 
بانکی نباید تعطیل شوند

ابوالفضل اینانلو عصر سه شنبه در بازدید از واحدهای شهرک 
صنعتی فردیس، بابیان اینکه دولت موظف است که از بخش 
در  فردیس  فرمانداری  کرد:  اظهار  کند،  حمایت  خصوصی 
حمایت از بخش خصوصی و سرمایه گذاران از هیچ تلاشی 
فروگذار نیست. وی در ادامه با اشاره به تأکیدات رهبر معظم 
انقلاب اسلامی مبنی بر لزوم جذب سرمایه گذار، افزود: استاندار 
البرز توجه و نگاه ویژه ای به بخش خصوصی دارد همچنین 
برگزاری منظم جلسات کارگروه رفع موانع تولید استان نشان از 

توجه ویژه دولت به تولید و اشتغال است.
فرماندار فردیس بابیان اینکه استاندار البرز به مدیران دولتی 
تأکید کرده است موانع سر راه کارگاه ها و صنایع برداشته شود، 
بر  با دستگاه های خدماتی و قضایی مذاکراتی مبنی  گفت: 
تعطیل نشدن کارخانه ها به دلایل بدهی بانکی، انجام شده است.
اینانلو بابیان اینکه دستگاه های خدمات رسان بدون هماهنگی 
با فرمانداری و شهرداری حق قطع انشعابات آب و برق و گاز 
را ندارند، تأکید کرد: دولت سعی در هموار کردن راه برای 

تولیدکنندگان دارد.

اعتبار مقابله با خشکسالی نصف شد؛
 ژاپنی ها به کمک ایران آمدند

دبیر اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی شرکت مدیریت منابع 
طرح  اعتبار  کشور،  در  علی رغم خشکسالی  گفت:  ایران  آب 
تعادل بخشی آب های زیرزمینی 50 درصد نسبت به سال قبل 
کاهش داشته که این مساله چالش هایی را به وجود آورده است.

به گزارش دنیای هوادار، عبدالله فاضلی با بیان این که در سال 
جاری کل طرح های عمرانی با کاهش اعتبار مواجه بودند، اظهار 
کرد: سال گذشته ۴06 میلیارد تومان برای طرح تعادل بخشی 
در نظر گرفته شد که امسال این هدف به 232 میلیارد تومان 
کاهش یافته است. البته سازمان برنامه و بودجه تعهد کرده تا این 
عدد را به طور 100 درصد به این طرح تخصیص دهد، چراکه 
در سال گذشته میزان تخصیص این طرح نصف بود و اگر امسال 
تخصیص به طور کامل محقق شود می توان گفت که مانند سال 

قبل بودجه دریافت کرده ایم.
دبیر اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی شرکت مدیریت منابع آب 
ایران در خصوص پیشرفت طرح احیا و تعادل بخشی، عنوان کرد: 
در حوزه انسداد چاه ها 95 درصد برنامه ها محقق شده، اما در 
حوزه تجهیز کنتور به دلیل این که اعتبار مورد نیاز تخصیص پیدا 

نکرد تنها توانستیم این طرح را تا 30 درصد جلو ببریم.
فاضلی ادامه داد: یکی دیگر از کارهایی که برای اجرای طرح 
تعادل بخشی انجام شده انعقاد یک قرارداد سه ساله با کارشناسان 
ژاپنی به منظور آموزش کشاورزان برای مصرف صحیح از منابع 
آب بود که سال گذشته اجرا نشد و استارت جدی آن در سال 

جاری زده شد.
وی با بیان این که چهار مشاور ایرانی از کارشناسان ژاپنی در چهار 
دشت نیشابور، رفسنجان در استان کرمان، اسدآباد در استان 
همدان و ارسنجان در استان فارس کمک گرفتند تا به کشاورزان 
مناسب  کشت  الگوی  و  مصرف  برداشت،  حوزه  در  مردم  و 
آموزش های لازم داده شود، گفت: قرار شده که طی حضور سه 

ساله ژاپنی ها در ایران 10 هزار تسهیل گر تربیت شوند.
روند کاهش سطح سفره های  با  که  است  متمادی  سال های 
بررسی های  براساس  هستیم.  مواجه  آن  تبعات  و  زیرزمینی 
صورت گرفته در زمینه آب های زیرزمینی به صورت جمعی 
از ظرفیت  میلیارد مترمکعب  تا 120  رقمی در حدود 100 
مخازن دشت ها برداشته شده است؛ بنابراین برای تعادل بخشی 
باید فرصت مناسبی به آن داد تا به مرور زمان با تغذیه درست 
این رقم به سفره ها بازگردد براساس برنامه ریزی صورت گرفته 
باید در برنامه ششم توسعه 11 میلیارد مترمکعب از برداشت 
سفره ها کاسته شده و به منابع آبخوان اضافه شود. براین اساس 
برنامه های متعددی در قالب اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی 
برای دستیابی به این مهم در دستورکار وزارت نیرو قرار گرفته 

است.

خبراخبار

نخست وزیر  نتانیاهو  بنیامین 
پیامی  در  صهیونیستی  رژیم 
اظهارات  ادامه  در  و  توئیتری 
کرد:  ادعا  خود  ضدایرانی 
است.  درست  آمریکا  سیاست 
ایران  خصمانه  اقدامات  و  نفوذ 
به طور روزافزونی در خاورمیانه 

رو به افزایش است. همانطور که 
طریق  از  ایران  کردیم  اعلام  ما 
دنبال  به  مختلف  روش های 
هسته ای  سلاح  به  دستیابی 

است.
وی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
افزود:  خود  سخنان  ادامه  در 

بر  مبنی  ترامپ  دولت  سیاست 
در  که  غنی سازی  هرگونه  عدم 
و خروج  است  غیرضروری  واقع 
نیروهای ایرانی از سوریه درست 

است.
وی در ادامه سیاست ایران هراسی 
موضع  داد:  ادامه  رژیم  این 

کنونی آمریکا از دستیابی ایران 
جلوگیری  هسته ای  سلاح  به 
آن  از  که  پولی  ماشین  و  کرده 
خود  اقدامات  مالی  تامین  برای 
در خاورمیانه استفاده می کرد را 
آمریکا،  متشکرم  است.  شکسته 

این سیاست درست است.
مطرح  حالی  در  اتهامات  این 
کشورمان  مقامات  که  می شود 
همواره بر صلح آمیز بودن برنامه 

هسته ای ایران تاکید کرده اند.
حسن روحانی رئیس جمهوری 

سخنان  به  واکنش  در  ایران 
که  آقایی  اینکه  گفت:  پمپئو 
جاسوسی  مرکز  یک  در  سال ها 
حالا  بوده،  فعالیت  مشغول 
خارجه  وزیر  جایگاه  از  بخواهد 
دیگر  و  ایران  برای  آمریکا 
به  کند  تکلیف  تعیین  کشورها 
هیچ وجه پذیرفتنی نیست. شما 
چه کاره اید که می خواهید برای 
ایران و جهان تصمیم بگیرید و 
فناوری  زمینه  در  ایران  بگویید 

هسته ای چه بکند و چه نکند.

نتانیاهو در راستای سیاست ایران هراسی مطرح کرد؛

سیاست ترامپ مانع دستیابی ایران به سلاح هسته ای می شود
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ورزش
لیست تیم ملی ترکیه برای بازی دوستانه با 
ایران مشخص شد. ترکیه مهمترین و تنها 
حریف قدرتمند ایران در بازی های دوستانه 
قبل از جام جهانی است. تیمی که حالا در 
لیست اش خیلی از بازیکنان اصلی اش هم 

نام آشنایی  حضور دارند. حضور لژیونرهای 
مانند چالهان اوغلو از میلان و چنگیز اوندر 
از رم خبر از حضور حریفی قدرتمند مقابل 
این حال یک جای خالی  با  ایران می دهد. 
لوچسکو  شاگردان  ترکیب  در  بزرگ  بسیار 

وجود دارد که البته غیبت او تقصیر کادرفنی 
فصل  بازیکن  توران  آردا  نیست!  تیم  این 
گذشته بارسلونا و ستاره فعلی باشاکشهیر به 
دلیل محرومیت 16جلسه ای نمی تواند تیم 

کشورش را فعلا همراهی کند.

ستاره بزرگ ترکیه مقابل ایران غایب است

شفر در پاسخ به کی روش؛

استقلال راتحت فشارگذاشتند
هوادار،  دنیای  گزارش  به 
در  روش  کی  کارلوس 
خود  گذشته  روز  مصاحبه 
سیدحسین  حذف  مقصر 
را  غفوری  وریا  و  حسینی 
در  او  دانست.  شفر  وینفرد 
مصاحبه خود گفته بود چون 
وریا غفوری در بازی های آخر 
هافبک  پست  در  استقلال 

راست بازی کرده بود و البته سیدحسین حسینی به دلیل 
نیمکت نشینی بعد از ثبت رکورد کلین شیت تاریخ فوتبال 
ایران از لیست مسافران حضور در جام جهانی باز ماندند. وینفرد 
شفر در گفت و گو با سایت باشگاه استقلال پاسخ محترمانه ای 
به اظهارات کارلوس کی روش داد که در ادامه آن را می خوانید
غفوری در ۸5 درصد بازی ها در پست دفاع راست بازی 

کرد
در هشتاد و پنج درصد مسابقات ما وریا غفوری به عنوان مدافع 
راست بازی کرد. هر کسی که مسابقات لیگ را پیگیری و تماشا 
کرده باشد از این نکته آگاه است. به علاوه اینکه این مشخص 
بود ما برخی مواقع به دلیل مصدومیت بازیکنان مان از وریا به 
عنوان وینگر راست استفاده کردیم. مهم تر از همه چیز کیفیت 
خارق العاده وریا غفوری است. او به خوبی نقش یک دفاع راست 
را با عملکردی مدرن و محکم به نمایش گذاشت. این موضوع 
برای تحت فشار قرار دادن حریف و توانایی ایجاد موقعیت بیشتر 
برای تیم بسیار ضروری است. در سال های گذشته فوتبال 
تغییرات بسیار مهمی داشته است. بهترین راه برای خارج کردن 
یک مدافع چپ تهاجمی در جریان مسابقه یک مدافع راست 
محکم و تهاجمی است. همانطور که بازیکنانی مانند کیمیچ و 
مارسلو فقط عقب نمی ایستند که دفاع کنند و رو به جلو بازی 
می کنند. چنین کاری متعلق به گذشته است و وریا فوتبال 

مدرنی بازی می کند.
تیم ملی بازیکنان من را تحت فشار قرار داد

من ناراحت و نا امید شدم؛ به خاطر اینکه تیم ملی بازیکن من 
را پس از بازی با الهلال تحت فشار گذاشت، بعد از این بازی او 
و استقلال را تحت فشار گذاشتند، از مسیری که به نظر من 
غیر منصفانه، خارج از شرایط همکاری و مضر برای ما و بازیکن 
ما بود اما آن مساله متعلق به گذشته است. من امیدوارم ما در 
آینده با هم همکاری داشته باشیم به خاطر اینکه این بهترین 
کار برای فوتبال ایران است و من باور دارم همه ما یعنی تیم 
ملی و باشگاه ها یک هدف را دنبال می کنیم که پیشرفت 
فوتبال ایران است.ما باید با یکدیگر همکاری کنیم نه اینکه 

علیه یکدیگر باشیم.

خبر

مهدی تیموری - 16 فروردین ماه 1390، پس 
از کش و قوسی فراوان، »کارلوس کی روش« 
رسما سرمربی تیم ملی فوتبال ایران شد. وی 
در حالی هدایت تیم ملی را بر عهده گرفت که 
فوتبال کشورمان وضعیت مناسبی نداشت. تیم 
ملی نتوانسته بود با علی دایی و افشین قطبی 
راهی جام جهانی شود و در جام ملت های آسیا 
هم دست از پا درازتر بازگشته بود. کی روش در 
حالی به ایران آمد که به دلیل برخی مشکلات 
تیم ملی وضعیت مناسب اقتصادی نداشت و 
علاوه بر آن امکانات مناسبی هم نیز نداشت. 
با این تفاسیر کی روش به ایران آمد و هدایت 
تیم ملی را بر عهده گرفت. از روزی که او کارش 
را با فدراسیون فوتبال کشورمان آغاز کرد، با 
حمایت همه جانبه و هیجانی مردم و هواداران 
رو به رو شد. خوشحال و سرمست از اینکه 
شاید برای اولین بار یک سرمربی بین المللی 
با سابقه ای معتبر و جهانی بر روی نیمکت داغ 
تیم فوتبال کشورمان تکیه زده است. اکثریت 
قریب به اتفاق جامعه ورزشی کشورمان هم اعم 
از رسانه ها، کارشناسان و مربیان به حمایت 
از او پرداختند. عده بسیار قلیل و اندکی هم 
انتقاداتی داشتند که در همان ابتدای کار به غیر 
منطقی ترین شکل ممکن کنار گذاشته شدند. 
اساسا همه ی ما ایرانی ها آخرین مدارج حرفه 
ای نداشتن »حد وسط« را طی کرده ایم! بدون 
کوچکترین منطق و پیشنیه ای فرد یا افراد 
را تا خدایی بالا می بریم؛ و همان طور بدون 

هیچگونه منطق و انصافی از هیچ راهی برای 
زمین زدن آنها کوتاهی نمی کنیم. ماجرای 
کارلوس پرتغالی )یا به قول بعضی موزامبیکی!( 
به  ورودش  اوایل  است.  همین  نیز  ما  قصه 
ایران را به یاد بیاورید. »طرف سرمربی رئال 
بوده، کم افتخاری نیست«، »فرگوسن گفته 
تو  و  نمیفهمه  این  بوده،  دستیارم  بهترین 
میفهمی؟«، »این همه سال تو همه جای دنیا 
حضور داشته«، »معمار نوین منچستر بوده...« 
و جملات دفاعی از این قبیل سلاح همه رسانه 
ای ها و مردم بود تا مبادا انتقادی از کارلوس 

کی روش بشود!
گذرد.  می  ها  زمان  آن  از  اندی  و  سال   7
از  است.  داده  رخ  زیادی  تحولات  و  اتفاقات 
عرصه سیاست و هنر گرفته تا همین ورزش 
و در راس آن فوتبال. با یک گشت و گذار 
خیلی کوتاه در شبکه های مجازی، کانال ها 
و گروه ها به راحتی می توان دریافت که نه 
تنها دیگر مربیان، بلکه درصد نسبتا زیادی از 
رسانه ها و درصد زیادی از هواداران فوتبال 
هم به کارلوس کی روش پشت کرده اند؛ حالا 
دیگر آن جملات قصار جای خود را به »طرف 
تو رئال با اون همه ستاره هیچ جامی نگرفت 
و اخراج شد«، »کی روش هیچوقت نفر اول 
خوبی نبوده«، »توی منچستر هم در بهترین 
حالت دستیار بوده« و »تعادل روانی ندارد!« 

داده اند. به همین راحتی!
حتی  فوتبالی،  سرمربی  هیچ  که  این  در 

بزرگترین های تاریخ و فراتر از آن هیچ انسانی 
بحثی  کوچکترین  نیست،  اشتباه  از  عاری 
وجود ندارد. کارلوس کی روش هم از اشتباه 
مبرا نیست؛ او طی 7 سال گذشته اشتباهاتی 
بخواهیم  اگر  اما  است؛  مرتکب شده  هم  را 
کارنامه کلی او را در این مدت بسنجیم، مسلما 
کفه ترازو به سمت مثبت رای خواهد داد. او 
تا کنون در 71 بازی رسمی هدایت تیم ملی 
کشورمان را بر عهده داشته است؛ در این میان 
۴3 برد، 20 تساوی و تنها 8 باخت در 7 سال 
کارنامه کی روش بوده است که آمار بسیار 
خوب و قابل دفاع 60.56 درصد پیروزی را 

برای او و تیم ملی به جای گذاشته است. 
زمان  که  حالی  در  چیست؟  مشکل  حال 
کوتاهی به مهم ترین تورنمنت فوتبالی جهان 
باقی مانده است، اینگونه سرمربی تیم ملی 
را مورد توهین قرار می دهیم. پیش تر هم 
گفته ایم؛ شکی در توانایی های »سید جلال 
وجود  کامل  وسط  دفاع  بعنوان  حسینی« 
ندارد. بحثی در آمار خیره کننده فصل گذشته 
»ووریا غفوری« در بازی های باشگاهی وجود 
ندارد. همه از آن آگاه هستیم و بازی های لیگ 
را هم دیده ایم؛ اما چه می توان کرد؟ باید به 
زور بازیکنی را به یک سرمربی تحمیل کرد؟. 
چرا و به چه حقی کی روش را از ابتدایی ترین 
حقوقش که انتخاب بازیکنان اش است محروم 

اسطوره  که  ایم  رسیده  کجا  به  کنیم؟  می 
فوتبال کشورمان، »علی کریمی« در کمتر از 
یک ماه به آغاز جام جهانی با توهین و اتهام 
ملی  تیم  استقبال سرمربی  به  دلالی  واهی 
فوتبال کشور می رود؟ آیا کریمی در همه ی 
این مدت چیزی می دانسته و نگفته است؟ 
در این صورت که خیانت کرده است! اگر هم 
چیزی نمی داند و در این بازه زمانی حساس، 
اینگونه تنش آفرینی بیهوده می کند باز هم 

دستکمی از خیانت ندارد!
شاید کوچ کی روش لازم باشد. هم برای ما، 
هم برای او. برای ما تا کمی بگذرد و قدر دو 
صعود پیاپی و مقتدرانه به جام جهانی را زمانی 
بفهمیم که شاید دیگر خیلی دیر باشد؛ شاید 
باشیم.  برگشته  از 2011  به قبل  آن زمان 
زمانی که یا ناکام بودیم و یا با سلام و صلوات 
در پلی آف و بازی های آخر و کلی اما و اگر 
به یک تورنمنت مهم صعود می کردیم. زمانی 
که کویت، عراق، قطر و تیم های حاشیه خلیج 
فارس همیشه گربه سیاهمان بودند! زمانی 
که با آه و حسرت یاد می کنیم که چقدر 
به لمس جام قهرمانی جام ملت های آسیا 
نزدیک شده بودیم اما خودمان نخواستیم، که 
البته از صمیم قلب امیدواریم چنین نشود؛ 
و برای »کارلوس« تا کمی استراحت کند و 

نفسی بکشد!

هری کین کاپیتان تیم ملی انگلستان در جام جهانی 
هری کین، مهاجم گلزن باشگاه تاتنهام کاپیتان تیم ملی انگلستان در جام جهانی 

2018 روسیه خواهد بود. گرت ساوتگیت، سرمربی تیم ملی انگلستان در خصوص این 
انتخاب گفت:»او اعتماد به نفس و کیفیت بالایی داشته و این پیام بزرگی برای تیم است 

که کاپیتانش یکی از بهترین بازیکنان فعلی جهان است.«

لوسین فاوره، سرمربی جدید بروسیا دورتموند
لوسین فاوره، سرمربی 60 ساله سوئیسی سابق نیس فرانسه هدایت بروسیا دورتموند 

را بر عهده گرفت. سایت رسمی دورتموند این خبر را تایید و مدت قرارداد فاوره را دو 
سال اعلام کرد. فاوره می آید تا به نابسامانی های اخیر زردها پایان بدهد. زنبورها امید 

زیادی به مربی جدیدشان دارند.

لوپتگی قراردادش با اسپانیا را تا سال 2020 تمدید کرد
جولین لوپتگی که با عملکرد خوبش، اسپانیا را دوباره به یکی از مدعیان قهرمانی 

جهان تبدیل کرده با این تیم را برای دو سال دیگر تمدید کرده است. این خبر را 
فدراسیون فوتبال اسپانیا رسما تایید کرده است. بدین ترتیب لوپتگی حداقل تا پایان 

یورو هدایت ماتادورها را بر عهده خواهد داشت.

نیمار در پاری سن ژرمن می ماند
فوق ستاره برزیلی پس از ملاقات با توخل متقاعد شده که فصل جدید می تواند 

دستاوردهای بسیار بهتر و بیشتری برای او به همراه داشته باشد. او این فصل را 
حداقل در پارک د پرنس می ماند. رئال مادرید در کمین بود تا اگر همه شرایط 

مهیا شد، برای خرید نیمار اقدام کند اما منتفی شد.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

خبر

دیگه چه خبر؟

جرارد: باید فرصت را غنیمت شمرد

به گزارش FFT، در حالی که قرمزها شنبه آینده در فینال لیگ 
قهرمانان و در کیف برابر رئال مادرید قرار می گیرند، جرارد در 
مصاحبه خود گفته است:»این بازیکنان نه تنها فرصتی برای تغییر 
دوران حرفه ای شان دارند، بلکه حتی می توانند در کل زندگی شان 
را دگرگون سازند. این لحظات، دورانی هستند که هر کس رویای 
آن را دارد. پیام من برای بازیکنان این است: بروید و آن را به چنگ 
آورید؛ بروید و فرصتی که برای به دست آوردن آن به سختی تلاش 
کرده اید را غنیمت بشمرید. بروید و پاداش خود بابت ماجراجویی 
ای که با این باشگاه داشته اید را کسب کنید. حالا که تا اینجا رسیده 
اید، باید با ایمان و اعتماد به نفس وارد زمین شوید. باید مسئولیت 

خود به عنوان یک بازیکن لیورپول را پذیرا باشید.«

گیگز: بیل می تواند در فینال کیف 
تفاوت را رقم بزند

تیم های لیورپول و رئال مادرید در فینال لیگ قهرمانان اروپا به 
مصاف هم خواهند رفت. به نقل از اسکای اسپورتس، رایان گیگز، 
سرمربی تیم ملی فوتبال ولز در تمجید از گرت بیل و اینکه او می 
تواند در فینال تاثیرگذار باشد، گفت:»گرت بازیکنی حرفه ای است. 
سرعت، تکنیک و هرچیزی که فکرش را بکنید او دارد. او حتی اگر 
به صورت تعویضی به زمین بیاید، کارش را می کند و گل می زند. 
او یکی از بهترین بازیکنان دنیا بوده و هروقت به زمین آمده، تاثیرش 
را گذاشته است. به نظر من او می تواند در فینال کیف تفاوت را رقم 
بزند. اگر او از ابتدا بازی را شروع کند که عالی است اما اگر شروع 
نکند نیز صبر خواهد کرد تا بدون اخم و حرکات غیر حرفه ای به 

زمین آمده و تفاوت رقم بزند.«

کارلوس، برو و ما را با آرزوهای
 کوچکمان تنها بگذار

دیگر این ناجوانمردی ها 
بس است!

بوفون: در ۴0 سالگی نمی توان 
به صورت لحظه ای تصمیم گرفت

در جریان بازی خداحافظی پیرلو در سن سیرو، بوفون در مصاحبه 
ای با اسکای اسپورت ایتالیا گفت:» خوشحالی، خوشبختی و داشتن 
این شانس که توانستم پیراهنی با پرستیژ را بر تن کنم؛ همین طور 
ارتباط دوستانه و برادرانه. از اینها گذشته، من به احساسات و عشق 
عمیق به هواداران فکر می کنم. به بهترین شکل ممکن تمام شد؛ بعید 
می دانم راه بهتری برای خاتمه دادن به دوران بازی ام در یوونتوس، 
وجود داشت. در آخرین بازی ام، بسیار آرام بودم چون گرمای وجود 
طرفداران و احترام آنها را دریافت کردم. برای من، این یک پیروزی 
بزرگ بود. پیشنهاد پاری سن ژرمن؟ به یک هفته زمان نیاز دارم تا در 
آرامش همه چیز را تحلیل کنم. این قبیل تصمیم ها، آسان نیست. در 

سن ۴0 سالگی شما نمی توانید لحظه ای تصمیم بگیرید!«

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

تنها خداست که میداند بهترین در زندگیتان چگونه معنا 
می شود.

با کمک خداوند و حمایت مردم عزیز ایران همه ی تلاشمون ما همه یک تیم هستیم...نا امید از شکست امروز و امیدوار به آینده...آماده برای هر نبرد
را میکنیم تا پرچم کشورمون با عزت باشه.

پاسخ محکم برانکو به ادعای شفر؛

سومی استقلال مبارک!
هوادار،  دنیای  گزارش  به 
را  موفقی  فصل  پرسپولیس 
پشت سر گذاشت و توانست 
برتر  لیگ  در  قهرمانی  در 
دبل کند. این تیم همچنین 
در آسیا به جمع ۴ تیم برتر 
پایانی رفت و این فصل هم 
تیم  موفق شده در جمع 8 
آسیا  قهرمانان  لیگ  برتر 

سرمربی  شفر  وینفرد  عجیب  اظهارات  اما  کند  پیدا  حضور 
استقلال درباره پرسپولیس باعث واکنش تند برانکو شد.

او درباره رویارویی با استقلال در سوپرجام در 29 تیر ماه و نگرانی 
اش بابت دربی گفت:»نیمه اول بازی ما با استقلال بدترین بازی 
پرسپولیس در این سال ها بود. ما بدترین مسابقه را انجام دادیم 

اما در نیمه دوم آنها حتی نتوانستند به نیمه زمین ما برسند.«
برانکو در پاسخ به این پرسش که فکر می کنید با این شرایط 
اظهار  استقلال؟  یا  بود  خواهید  شما  سوپرجام  دربی  برنده 
بازی سختی پیش  داشت:» موافقم کار سختی داریم چون 
روی ماست اما هر کاری لازم باشد انجام می دهیم تا با حداکثر 
آمادگی به مصاف استقلال برویم چون از این بازی فقط برد 
می خواهیم.« برانکو در واکنش به تمدید قرارداد شفر و امیدواری 
استقلالی ها با موفیت با او گفت:»من هیچ گاه درباره تیم های 
دیگر اظهار نظر نمی کنم اما درباره استقلال باید بگویم این 
تیم به شکل سنتی همیشه یک کاندیدای قهرمانی است. اگر 
یادتان بیاید 2 سال قبل با استقلال شانه به شانه برای قهرمانی 
می جنگیدیم اما ما با ۴ گل آنها را در دربی شکست دادیم. دو 
فصل قبل استقلال دوم شد و این در حالی است که امتیازات 
بیشتری کسب کرد اما فصل قبل استقلال سوم شد و امتیازات 
کمتری به دست آورد. استقلال با منصوریان امتیازات بیشتری 
نسبت به استقلال با شفر به دست آورد و اینها واقعیت موجود 
است اما معتقدم استقلال یک تیم عالی است و یک سرمربی 
خیلی خوب دارد اما همه اینها را پرسپولیس هم دارد. حالا 
در لیگ پیش رو مشخص می شود که چه تیمی بهتر است 
البته فراموش نکنید که ذوب آهن بهترین تیم نیم فصل دوم 
فصلی که گذشت، بود.« برانکو در واکنش به مصاحبه عجیب 
وینفرد شفر سرمربی استقلال که تیم استقلال به دلیل داشتن 
تماشاگران بیشتر در لیگ قهرمانان آسیا تیم بزرگتری است و 
او پرسپولیس را به دلیل تماشاگران کمتر تیم کوچکتر خطاب 
کرده گفت:»باید بگویم که من از بابت کسب عنوان درخشان 
سومی لیگ برتر از سوی تیم بزرگتر بسیار خوشحالم و به عنوان 
سرمربی تیم کوچکتر مقام زیبا و درخشان سومی را به شخص 

آقای شفر تبریک می گویم!«

سخت اســت که شروع کنم. اینکه دقیقا از کجا و چه بگویم. این تنها یک دردنامه، 
رنجنامه و یا آه و ناله برای حمایت از کارلوس کی روش نیست. شاید تیتر مطلب همین 
را نشان دهد، اما یک مرروی است از آنچه که این مرد پرتغالی انجام داد، آنچه که باید 
و نباید انجام می داد. شاید تلنگری باشد بر مایی که حافظه تاریخی کوچکی داریم؛ 

هرچند گذرا.
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هشدار نسبت به افزایش تجرد قطعی دختران در ایران

افسردگی در انتظار مجردها
 

دبیر کارگروه خانواده سالم معاونت امور زنان و خانواده ریاست 
جمهوری نسبت به افزایش تجرد قطعی دختران در ایران هشدار 

داد.
عالیه شکربیگی )دبیر کارگروه خانواده سالم معاونت امور زنان و 
خانواده ریاست جمهوری( درباره تجرد قطعی برخی  دختران به 
خبرنگار ایلنا گفت: به طور کلی تجرد قطعی دختران در ایران 
افزایش پیدا کرده است، اما نمی  توان آن را به طبقه خاصی از 
جامعه نسبت داد. در واقع بحث تجرد قطعی در میان تمام طبقات 
جامعه با تغییرات نگرشی صورت گرفته است. باید دید نگرش این 

افراد به زندگی دقیقا چگونه است؟
مدیر گروه علمی تخصصی خانواده در انجمن جامعه شناسی ایران 
در پاسخ به این سوال که آیا این مساله در خانواده های سنتی 
بیشتر است یا در خانواده های مدرن؟ گفت: نمی توان قضاوتی در 
این زمینه داشت. ما در مواردی شاهد بوده ایم که در خانواده های 
سنتی و حتی روستاها تجرد قطعی دیده شده است. این معضل 
مربوط به امروز و دیروز نیست. شواهد نشان می دهد تجرد قطعی 
دختران و حتی پسران در خانواده های سنتی، سرمایه گذار، مدرن 
و پست مدرن وجود دارد، اما نکته قابل توجه این است که سن 
تجرد قطعی بین ۴0 تا 50 سالگی است یا در واقع سنی که باروری 

از دست می رود.
وی با بیان تاثیر ازدواج های ناموفق یک خانواده بر تجرد قطعی 
دیگر اعضای خانواده توضیح داد: این مساله نسبت به تغییر نگرش 
انتخاب  در  مضیقه  افزود:  او  آمده است.  وجود  به  ازدواج  پدیده 

موردهای مناسب دلیل دیگر این موضوع  است.
شکربیگی در خصوص مساله سومی که در تجرد قطعی تاثیر گذار 
است، گفت: توانمندی های مالی و اقتصادی دختران نقش به سزایی 
در این مساله دارد. در صورتی که یکی از دلایل ازدواج نیازمندی 
مالی است وقتی این نیاز برطرف می شود، شاید دیگر ازدواج برای 

برخی جذابیتی نداشته باشد. 
وی درباره وسواس انتخاب در میان جوانان دهه شصت گفت: این 
وسواس انتخاب در دهه شصتی ها بیشتر است، زیرا آن ها نسل 
آرمانگراتری هستند و به دلیل همان آرمان ها و ایده هایی که دارند؛ 

کمال طلب می شوند.
این جامعه شناس با اشاره به پیامدهای مجردی قطعی در دختران، 
گفت: مهمترین پیامد می تواند احساس تنهایی باشد. انسان ها 
و محبت  پرمهر  کانونی  که  خانواده ای هستند  داشتن  نیازمند 
داشته باشند، از طرفی انسان همیشه جوان نمی ماند که تصور 
کند تا ابد پول و تعاملاتش با او خواهند بود روزی انسان پا به 
سن سالخوردگی می گذارد و آن زمان پیامد تجرد قطعی خودش 

را نشان می دهند.

خبر

فرمانده انتظامی استان البرز:
رضایت ۸0 درصدی مردم از 
واحدهای گشت کلانتری ها

فرمانده انتظامی استان گفت: میزان رضایتمندی مردم از عملکرد 
واحدهای گشت کلانتری ها از 36 درصد به 80 درصد افزایش 

یافته است.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا؛ »سردار عباسعلی 
محمدیان« در جلسه مشترک تحول کوپ که صبح سه شنبه 
در ستاد پلیس البرز برگزار شد، اظهار داشت: یکی از دغدغه های 
و  کلانتری ها  به  مربوط  امور  به  رسیدگی  استان  در  موجود 
پاسگاه ها است و تصمیماتی که در راستای تحول در کلانتری ها 

گرفته می شود، باید جنبه عملیاتی بگیرد.
به  به صورت موضوعی و ریشه ای  باید  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کلانتری ها نگاه شود، جداسازی واحد 110 از گشت کلانتری ها 
را بسیار مثبت ارزیابی کرد و اظهار داشت: با این اقدام، سرعت 

عمل ماموران افزایش خواهد یافت.
سردار محمدیان ادامه داد: شرح وظایف مشخصی برای واحدهای 
گشتی تعیین شده و این کار باید به خروجی مثبت اقدامات 

واحدهای گشتی در سطح حوزه منجر شود.
فرمانده انتظامی استان تاکید کرد: باید عقب ماندگی های موجود 
در کلانتری ها را برطرف کنیم چراکه مجموعه کلانتری ها به 
عنوان ویترین ناجا هستند و باید با تجهیزات و امکانات پیشرفته 

و به روز به انجام ماموریت های خود بپردازند.

نجات،  و  امداد  تیم های  باش  آماده 
سیلاب و کوهستان هلال احمر البرز

معاون امداد و نجات هلال احمر البرز گفت: با توجه به پیش بینی 
هواشناسی مبنی بر بارش باران و جاری شدن سیل تیم های امداد 
و نجات، کوهستان و سیلاب، هلال احمر البرز در حالت آماده 

باش قرار دارند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از ایسنا؛ داوود رجبی اظهار کرد: 
باتوجه به اعلام سازمان هواشناسی استان البرز مبنی بر بارش باران 
و جاری شدن سیل، امدادگران این جمعیت با افزایش نیروهای 

خود در پایگاه های مختلف هلال احمر استان البرز مستقر شدند.
وی ادامه داد: در حال حاضر تیم های امداد و نجات، کوهستان و 
سیلاب برای هرگونه حوادث احتمالی و کمک به آسیب دیدگان 
در پایگاه های امدادی این استان، به ویژه محور کرج - چالوس 

مستقر شده اند.
وی خاطرنشان کرد: امدادگران در پایگاه های امداد و نجات بین 

شهری و مراکز شعب به صورت شبانه روزی مستقر هستند.

محمدرضا  حضور  با  نشستی  در 
شهرداری  سرپرست  نژاد  احمدی 
کرج آخرین وضعیت پروژه بزرگراه 

شمالی بررسی شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل 
شهری  مدیریت  خبری  پایگاه  از 
کرج؛ در نشستی با حضور سرپرست 
سلیم نژاد  اکبر  کرج،  شهرداری 
روسای  قاسمی  حاجی  مهدی  و 
کمیسیون فرهنگی و عمران شورای 
اسلامی شهر کرج آخرین وضعیت 
پروژه بزرگراه شمالی بررسی شد. 
به گفته پیمانکار در پروژه بزرگراه 
شمالی تاکنون 5 هزار و 500 تن 
آرماتوربندی و ۴5 هزار متر مکعب 
بتن ریزی صورت گرفته است و در 
حال حاضر شاهد پیشرفت فیزیکی  

3۴.12 درصدی هستیم.
گفتنی است هفته گذشته گشایش 
خصوصِ  در  خوبی  پیشرفت  و 
تملکات پروژه بزرگراه شمالی انجام 
گرفت اما در حال حاضر به لحاظ 
کمی پیشرفت حاصل شده جهت 
اجرای پروژه »کافی« نبوده است، 
کرد  اشاره  نیز  نکته  این  به  باید 

اشجار  برخی  جابجایی  مجوز  که 
سوی  از  مسیر  این  در  معارض 
شده  اخذ  مربوطه  دستگاه های 

است.
این  در  کرج  شهرداری  سرپرست 
پیمانکار  از  گلایه  ضمن  نشست 
از  گفت:  شمالی،  بزرگراه  پروژه 
هستیم  عقب  شده  تعیین  برنامه 
و باید هر چه سریع تر به مسایل، 
بزرگراه  پروژه  موانع  و  مشکلات 

شمالی رسیدگی شود.
شمالی  بزرگراه  پروژه  پیمانکار 
سرپرست  گلایه های  به  پاسخ  در 
اگر  کرد:  عنوان  کرج  شهرداری 
نقدینگی لازم در خصوص اجرای 
عقب  شود،  تامین  پروژه  ادامه 
آینده  روز   15 ظرف  ماندگی ها 
جبران خواهد شد. وضعیت بخشی 
آتی  هفته های  در  معارضین  از 
تعیین و مشکلات برطرف خواهد 

شد.
محمدرضا احمدی نژاد با تاکید بر 
اینکه گارگاه مهندسی ارزش پروژه 
قید  به  باید  کرج  شمالی  بزرگراه 
فوریت تشکیل شود، گفت: برابر با 

شرح خدمات مهندسی ارزش پروژه 
در محدوده پل آیت الله طالقانی، 

اجرایی شود.
ابعاد  این که  بیان  با  نژاد  احمدی 
پروژه بزرگراه شمالی کرج فراتر از 
پروژه های استانی است؛ افزود: طبق 
رایزنی های صورت گرفته با ریاست 
برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان 
انجام  صورت  در  البرز  استان 
توجیه های لازم قول مساعدت 5 تا 
10 میلیارد تومان از سوی سازمان 

های مذکور اعلام شده است.
بزرگراه شمالی نیازمند حمایت 

ملی است
رییس کمیسیون عمران و معماری 
شورای اسلامی شهر کرج  نیز در 
این نشست با تاکید بر لزوم انجام 
طرح،  این  در  اقتصادی  مطالعات 
اعلام  امر  ابتدای  از  کرد:  اظهار 
کردیم انجام این پروژه با توجه به 
وسعت و اهمیتی که دارد نیازمند 
که  چرا  است  ملی  حمایت های 
شهرداری کرج با توجه به مشکلات 
عدیده ای که دارد به تنهایی قادر به 
تکمیل آن نخواهد بود. امیدواریم 

استانی  فرا  و  ملی  دستگاه های 
مساعدت ویژه به این پروژه بزرگ 

داشته باشند.
اینکه  بیان  با  قاسمی  حاجی 
ترافیکِ  بزرگراه،  این  راه اندازی 
به  را  کرج  داخلی  مسیرهای 
اتوبان منتقل می کند، یادآور شد: 
در  تردد  قصد  که  خودروهایی 
کرج  و  کرج   – تهران  مسیرهای 
فعال  از  پس  دارند  را  قزوین    -

شدن بزرگراه شمالی، بدون ورود به 
شهر وارد اتوبان می شوند که ضمن 
کاهش ترافیک، زمان تردد را نیز 

کاهش خواهد داد.
از  یکی  را  شمالی  بزرگراه  وی 
مهمترین و ارزشمندترین طرح های 
افزود:  و  دانست  کرج  ترافیکی 
راه اندازی این پروژه نقشی موثری 
در کاهش ترافیک کلانشهر کرج 

ایفا خواهد کرد .

آخرین وضعیت بزرگراه شمالی بررسی شد؛

سرپرست شهرداری کرج:  از برنامه تعیین شده عقب هستیم 
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n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 92
n تلفن: 322198۴8 - 32219123          دورنگار: 32۴00335

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

سوای  خوشحالم. 
اینکه با فیلم خوب 
یا بدی طرف هستم. 
امش  خوشحالی 
فرامتن  به  کمی 
همین  اما  زند؛  می 
سال   5 از  پس  که 
اکران  برای  مجالی 
سینمایی  فیلم 
»عصبانی نیستم«، دومین فیلم بلند صاحب 
اثر، »رضا درمیشیان« فراهم شده است جای 
بس خوشحالی دارد. خوب یا بدش در این 
بحث اهمیتی ندارد. فیلمی که ساخته می 
شود »باید« اکران شود. هیچ عرف، قانون 
و شرعی نمی پذیرد که اگر فیلمی تمامی 
مراحل اخذ مجوز را طی کرده باشد و پس از 
صرف هزینه های مالی و زمانی بسیار ساخته 
شود ناگهان بخاطر تنگ نظری های شخصی 
جلوی اکران اش گرفته شود؛ اگر بنابر عدم 
اکران بوده، پس اصلا چرا اجازه ساخت اثری 
داده می شود؟ مگر تهیه کننده و سرمایه 
گذار پولش را از سر راه یا خدای نکرده با 

رانت و اختلاس به دست آورده است؟ 
فیلم روایتگر »نوید« دانشجوی اخراجی است 
که به واسطه فعالیت های سیاسی دانشجوی 
ستاره دار لقب گرفته و از دانشگاه اخراج شده 
است. او حالا گرفتار جامعه ای شده که به 
هیچ وجه با روحیات اش سر سازگاری ندارد؛ 
او به دلیل مشکلات شخصی به مصرف قرص 
و دارو روی آورده است؛ مدام سعی در کنترل 
عصبانیت اش دارد. عصبانیتی که از جامعه بر 
می آید؛ جامعه ای که بطن اش با دزدی و 
دلالی پیش می رود؛ گویی که او تراویس 
بیکل »راننده تاکسی« زمان و کشور ما است. 

البته این که تا چه حد این ها با موفقیت به 
تصویر کشیده و ارجاعات سینمایی آن روی 

فیلم نشسته اند موضوع دیگری است.
بگذریم؛  و  بگذاریم  کنار،  به  ها  این  همه 
»عصبانی نیستم« با همه جار و جنجال و 
عصبانیت اش، آنطور که باید ماندگار نمی 
شود. چرا که صرف این تمایل به این سو 
که یک هنرمند مردمی باشیم ما را چنین 
نخواهد کرد. مردمی شدن و هنر مردمی از 
تلاش، جد و جهد بسیار است که به دست 
می آید. تدوین اثر احتمالا بزرگ ترین نقطه 
قوت اثر است که به لطف هایده صفی یاری 
بسیار هوشمندانه از آب درآمده است. از ابتدا 
تا انتها، مچ کات ها و جامپ ها و... به خوبی 
روی پلان ها سوار شده اند؛ اما نکته ای که 
تدوین این فیلم را بالا می برد تنها محدود 
به نکات فنی آن نیست. »عصبانی نیستم« 
است  ایران  سینمای  در  خوب  نمونه  یک 
که اهمیت تدوین را نشان می دهد؛ اینکه 
چگونه یک اثر با تدوین خوب، به راحتی 
چند پله بالاتر می آید و چگونه با یک تدوین 
بد فیلم را به مرز سقوط می برد. تدوین پلان 
و تصاویر به زیبایی و سادگی مفهوم فیلم را 
روایت می کنند. دوربین لرزان و روی دست 
درمیشیان که در فیلم قبلی اش – »بغض« 
- حسابی روی اعصاب بود و از انواع زوایا و 
نماهای عجیب و غریب استفاده کرد بود، در 
اینجا حسابی در ظرف مناسب اش نشسته 

است. 
فیلم با دور تند آغاز می شود. »نوید« با بازی 
دانشجوی  یک  محمدزاده  نوید  درخشان 
نکات  معدود  از  یکی  و  است  دار  ستاره 
ظریف فیلمنامه هم در همین است. این 
که ستاره دار بودن او از ابتدا تا انتهای قصه 

به شکل مستقیم، دیالوگ وار و دور از هنر 
بیان نمی شود. معشوقه او »ستاره« نام دارد. 
همین باعث می شود که تا آخر، با هربار 
صدای نام او، جریان ستاره دار بودن نوید در 
ذهن مخاطب حک شود؛ بی گمان فیلمنامه 
چشم اسفندیار این اثر که در بهترین حالت 
به لطف تدوین عالی، فیلمبرداری قابل قبول 
و چند بازی درخشان، در بهترین حالت یک 
فیلم متوسط است، می باشد. یکی دیگر از 
نقاط قوت »عصبانی نیستم« عشق پرشور 
و حال میان نوید و ستاره – با بازی باران 
کوثری - است که به بهترین شکل ممکن 
درآمده اند که اصلا ای کاش سیاسی کاری 
های فیلم به صفر یا حداقل می رسید تا 
بیش از پیش به چشم می آمد. فیلم هم 

یقینا در پله بالاتری قرار می گرفت. 
به جز موارد اشاره شده، جزئیات دیگری را 
به یاد نمی آوریم که با ظرافت در فیلمنامه 
یا زیر متن قصه گنجانده شده باشد. فیلم 
قصد  دستی  دم  کاملا  و  گذرا  شکلی  به 
دارد تا از نظر خودش مشکلات و معضلات 
اجتماعی، اقتصادی که سالیان سال است 
مردم و یا دستکم کاراکتر اصلی قصه با آن 
درگیر هستند را به تصویر بکشد. از نمایش 
منزجر کننده آگهی های فروش کلیه بر در 
و دیوار شهر گرفته تا خودزنی مردی که 

درگیر فروش کلیه اش است؛ صداهای در 
حال پخش رئیس جمهور سابق از این طرف 
و آن طرف هم که دیگر جای خود دارد؛ 
این دست سکانس  از  نیستم«  »عصبانی 
ها و ناله های غیر سینمایی کم ندارد که 
بزرگترین و اساسی ترین ضعف آن هم به 
فیلمنامه  به  وهله  در  که  روند  می  شمار 

مربوط می شوند.
یکی دیگر از نقاط ضعف مهم فیلم، عدم 
در  فیلم  اختگی  و  روایت صحیح  توانایی 
سکانس های خانه نوید و هم خانگی هایش 
به  مربوط  اگر سکانس های  اساسا  است. 
آن ها را حذف کنیم، چه چیزی از دست 
می رود؟ چه پرداخت، عمق و نفوذی به 
شخصیت هایش در قصه شده که نوازنده 
بودن دوستان نوید را لمس و درک کنیم؟ 
جز این است که به کاریکاتوری از ناله ها 
و گله مندی های موسیقیدان های جوان 
که از بودجه و امکانات بهره مند نیستند 
انتها  ابتدا،  تبدیل شده است؟ مسلما اگر 
و سرنوشتی متوجه این آدم ها می شد، 
نتیجه کار بخصوص در این قسمت که جزو 
داستان های فرعی فیلم به شمار می رفتند 

خیلی بهتر از این ها در می آمدند.
به نقل از رضا درمیشان البته ظاهرا نوید در 
سکانسی از فیلم: »همیشه گفتن همه چیز 
اما هر سال بدترم میشه!«  درست میشه 
در مجموع »عصبانی نیستم« بیش از هر 
چیزی عصبانیت فیلمسازش است. از همه 
همه  پایین،  بالا،  اطرافیان،  جامعه،  چیز؛ 
و همه... همین هم باعث شده تا فیلم در 
خیلی از لحظات بیشتر به یک بیانیه تند 
یا  فرد  دل خود،  خواهد  می  که  سیاسی 

افرادی را خنک کند شبیه شده است.

سرپرست شهرداری کرج با حضور در منطقه 7 
در جریان برخی مشکلات و دغدغه های منطقه 
قرار گرفت. از مهمترین معضلات طرح شده 
در این دیدار، میزان بدهی بالا و درآمد اندک 
منطقه بود که از سوی مدیریت طرح شد تا 

تدابیر لازم برای این منظور اندیشیده شود.
محمدرضا احمدی نژاد در این بازدید بر اهمیت 
اجرای طرح جامع آب های سطحی برای برون 
رفت از مشکلات مربوط به آب های سطحی به 
خصوص در مواقع بارندگی که به تجمع آب در 

نقاط پایین دست می انجامد، تاکید کرد.
از  همچنین  کرج  شهرداری  سرپرست 
سرپرست منطقه خواست با دریافت برنامه 
از معاونت فنی و عمرانی درباره نحوه لایروبی 

انهار و جوی ها، اقدامات لازم را انجام دهد.
نیز  کرج  شهرداری   7 منطقه  سرپرست 
منطقه،  در  موجود  مشکلات  به  اشاره  با 
مسئله  را  روزها  این  دغدغه  مهمترین 
درآمدی، ارقام بالای بدهی و مشکلاتی در 
خصوص پرداخت حقوق پرسنل عنوان کرد.

اینکه  به  اشاره  با  کاظمینی،  حسین  امیر 
کثرت نیرو در این منطقه زیاد است، تامین و 
پرداخت حقوق کارکنان را با مشکلاتی روبرو 
دانست. وی با بیان اینکه درآمد فروردین ماه 
این منطقه در کل حوزه نقدی و تهاتری رقم 
یک میلیارد و 600 میلیون تومان بوده است، 
خاطرنشان کرد: نزدیک به 810 میلیون از 

این رقم به حقوق پرسنل اختصاص یافت.
به گفته این مسئول، محدودیت فضای سبز 
و پایین بودن سرانه آن در منطقه، یکی از 

دغدغه های جدی مدیریت به شمار می رود. 
وی سرانه فضای سبز منطقه 7 را چهار متر و 
نیم عنوان کرد که از استاندارد سرانه مذکور 

نزدیک به 9 متر و نیم کمتر است. 
وی رسیدگی به وضعیت نامناسب آسفالت 
منطقه و ضرورت بهسازی و تکمیل ادامه 
بلوار باغستان به آتشگاه را نیز مورد تاکید قرار 
داد و ابراز امیدواری کرد: با همکاری مدیریت 
مرکز این مشکلات هر چه سریعتر برطرف 

شود.

طی بازدید سرپرست شهرداری کرج مطرح شد؛

بدهی بالا و درآمد کم یکی از مشکلات مالی دامنگیر منطقه 7

سیاسی کاری هایی که مانع یک فیلم درخشان شد

عصبانی هستم !

مهدی تیموری

انتشار آهنگ رسمی جام جهانی
 با صدای ویل اسمیت

»ویل اسمیت« بازیگر و تهیه کننده 
سبک  خواننده  که  امریکایی 

از  یکی  باشد،  می  نیز  رپ 
اصلی  آهنگ  خواننده های 
که  بود  خواهد  جهانی  جام 
روز جمعه منتشر می شود. با 

چند  جهانی  جام  اینکه  وجود 
آن  رسمی  آهنگ  دارد،  آهنگ 

آهنگ  معروف ترین  و  مهم ترین  معمولا 
است که در فینال جام جهانی اجرا می شود و تقریبا حدود 2 

میلیارد نفر آن را تماشا خواهند کرد.

اهدای آرشیو »جورج استیونس« به آکادمی اسکار

بنیانگذار انستیتو فیلم آمریکا مجموعه از 
شامل  استیونس  خانوادگی  میراث 

فیلم ها و مستندات را به آرشیو 
این  کرد.  اهدا  اسکار  آکادمی 
»تحقیقات«،  شامل  مجموعه 
»عکس ها«،  »فیلم ها«، 

»نسخه های فیلم نامه« و »دفترچه 
این  از  نسل  چهار  از  یادداشت ها« 

خانواده است.

پیوستن »جیک جیلنهال« به »مرد عنکبوتی«

مطرح  هنرپیشه  جیلنهال،  جیک 
گذشته  دهه  در  که  امریکایی 
حضور  سینمایی  فیلم   18 در 
داشته، در حال مذاکره با کمپانی 
مارول جهت حضور در مجموعه 
فیلم  است.  عنکبوتی«  »مرد 

»مرد عنکبوتی: بازگشت به خانه« 
از سوی کمپانی های  5 جولای 2019 

»سونی« و »مارولِ« اکران خواهد شد.

ماجرای رسوایی رییس فاکس نیوز فیلم می شود

داستان راجر ایلز رییس سابق فاکس 
کمپانی  توسط  پروژه ای  در  نیوز 

قرار  ساخت  دست  در  آناپورنا 
جی  و  ترون  شارلیز  گرفت. 
روچ کارگردان در فیلمی درباره 
رئیس بدنام شبکه فاکس نیوز با 

هم همکاری می کنند. در این فیلم 
ترون در نقش مگان کِلی ظاهر می شود.

تعطیلی اجراهای تئاتر شهر در چهار خرداد

تمامی نمایش های به صحنه رفته در 
تئاتر  مجموعه  مختلف  تالارهای 

شهر روز جمعه چهارم خرداد 
ماه به مناسبت سالروز وفات 
حضرت خدیجه )س( اجرایی 
در  نمایش های  دیگر  ندارند. 

حال اجرا در سالن های دیگر، 
صحنه  روی  مغرب  اذان  از  قبل 

خواهند رفت.

معرفی موزه سینما به عنوان موزه برتر کشور

برتر  موزه های  انتخاب  آیین  یازدهمین 
اردیبهشت ماه   31 دوشنبه  عصر 

هفته  با  همزمان   1397
در  فرهنگی  میراث  بزرگداشت 
خانه هنرمندان ایران برگزار شد. 
موزه سینمای ایران از بین 70 

موزه  بر اساس شاخص نگهداری 
و حفاظت در میان موزه های دولتی 

موزه برتر شناخته شد.

داستان یک قتل در فیلم کوتاه »مرد معمولی«

به  معمولی«  »مرد  کوتاه  فیلم 
کارگردانی علیرضا سلطانی و در 

می  ساخته  دقیقه   25 مدت 
گفت:»حدود  سلطانی  شود. 
کارهای  تمام  دیگر  هفته   2
می  پایان  به  فیلمنامه  این 

به  را  معمولی«  »مرد  و  رسد 
انجمن سینمای جوانان ایران برای 

ساخت ارایه می دهیم ضمن اینکه قرار است 
کارگردانی این اثر را خودم به عهده بگیرم.«

پایان نگارش فیلمنامه »ملاقات با جرجیس«

سینمای  کارگردان  فرید  مهرداد 
ایران درباره آخرین وضعیت فیلم 
سینمایی »ملاقات با جرجیس« 
این  فیلمنامه  گفت:»نگارش 
اما  است؛  رسیده  پایان  به  فیلم 

در  که  مانده  چکش کاری هایی 
همین  در  هستیم.  آنها  انجام  حال 

دنبال  به  فیلم  این  ساخت  برای  راستا 
سرمایه گذار می گردیم.«

اخبار هنر جهان اخبار هنر ایران

»عصبانی نیستم« با همه جار 
و جنجال و عصبانیت اش، آنطور 

که باید ماندگار نمی شود. چرا 
که صرف این تمایل به این سو 
که یک هنرمند مردمی باشیم ما 

را چنین نخواهد کرد.


